
 

- Pan Leszek Dec: „Proszę o informację o działalności nowej spółki PKS. Czy 

spełniają się oczekiwania, jakie mieliśmy wobec niej?” 

 


